
TROBADA D'AVIS A LA ROCA 
Els passats dies 27, 

28, 29 i 30 de desembre, es 
va celebrar a La Roca, una 
trobada d'avis de diferents 
Asvat d ' arreu del Vallès. 
Quasi cada dia arribaben a 
La Roca sis autocars. Des-
prés d 'un magnifie esmor-
zar, fet a diferents locals 
com el Celler, la Penya, etc. 
... es va celebrar una solem-
ne m issa en sufragi dels 
avis que ens han deixat des 
de 1963. Després de missa, 
a les dotze, un bail en el 
nostre pavelló, amenitzat 
per "Joan Carles i el seu 
acordió" i ja després de 
bailar molt, a dinar a "Cari 
Bruguera" a Mataró. Allá 
i mentres dinàvem, el grup 
d 'havaneres "Quatre Veus" 
canta per ais avis. Ja des 
prés d 'haver dinat en Joan 
Caries, continué tocant i eis 
avis tornaren a bailar. Hem 
parlât amb el president de 
I ' A S V A T de La Roca, el 
Sr. J. Torrelles: 

"En primer Hoc vull 
felicitar a donar les grà-
cies a tots aquells que m fian 
ajudat a fer possible aquesta 
trobada. A Joan Carles, que 
va tocar magníficament, i 
que tots van quedar enamo-
rats de com tocava. Després 
donar també les grades al 
Batlle del nostre poblé, que 
ens ha obert les portes, i 
que ens ha donat tota mena 
de facilitais, per tal de por-
tar a bon termini la trobada. 
Bé aixi podria continuar, 
pero en general vull donar 
gracies a tot el pöble de La 
Roca, per la forma com ha 
acollit aquests avis visitants. 
Per últim, deixar constància 
de la meva gratitud als 
guàrdies municipals, que 
gràcies a ells, no hem tingut 
cap desgracia, i ho han fet 
molt bé. Grades. " 

Quants anys fà que s 'orga-
nitzen aqüestes trobades? 

Bé, fa uns deu anys. 

Quina finalitat tenen? 
& una trobada d'a-

vis i néts, ésl unica excursió 
que els néts no tenen colle-
gi i poden passar un bon dia 
amb els seus avis. 

Aquesta trobada, sempre es 
fa per final d any? 

Sí, sí, sempre es pro-
cura fer per aquest temps, 
que com ja he dit no hi ha 
col-legi, i son uns dies en-
tranyables. 

Quants pobles han partici-
pât en la trobada a La 
Roca? 

Uns 40 pobles, tots 
repartìts entre el Vallès 
Oriental i l'Occidental. 

Com s'escull l 'organitzador 

de la trobada? 
Si, l'organitzadó es 

dona al pöble que té, di-
guessim més recursos per 
poder dur-la a terme. Aquí 
a La Roca, Jo vaig buscar 
uns amies, i amb ells vàrem 
anar als bars, i ens digueren 
que si, a l'alcalde, que es 
va mostrar molt d'acord ... 

La Roca ara té moi-
tes ganes de fer coses, i va 
donar aquesta casualitat que 
em van escollir a miperfer-
ho. 

Quina ha estât I ' opin/ó 
deis avis que ens han visitât? 

Els avis han quedat 
meravellats del pable, de tot 
de les persones, i més quan 
se Is ha portât al pavelló, i 
ens han dit que quina en-
veja per aquest magnifie 
local, que el podem fer ser-
vir, per moites coses, com 
ha sigut ara la setmana del 

jave, z" ara aquesta trobada. 
Tambe del servei de guàr-
dies en van quedar enamo-
ráis. El mossèn, que va ser 
felicitai molta cops, i també 
van venir a dir-me a mí que 
era esplèndit, i fins i tot un 
delegai, em va venir a dir 
que si mai volem canviar-lo 
ens donen un vicari i un ca-
pella a canvi. 

Aqüestes han estât 
les paraules del président 
de I ' ASVAT de La Roca, 
que ens ha resumit aquesta 
feliç trobada d'avis, que 
esperem que es torni a re-
petir tan bonica com la 
d enguany. 

Miguel Angel León 
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